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ПРОБЛЕМА НЕВЕЖЕСТВА  

В БИОЭТИЧЕСКОМ АСПЕКТЕ МЕДИЦИНСКОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ 

 

Н.А. Агеева 

 

Медицинское сообщество призвано нести ответственность за осуществление и поддержку 

законодательных норм, направленных на удовлетворение общественных запросов в сфере здравоохранения. 

Соблюдение этических принципов в процессе взаимоотношений медицинских работников с пациентами и их 

родственниками требует учета психофизических и социокультурных особенностей человека, 

обратившегося в медицинское учреждение. Невежество в биоэтическом аспекте медицинской 

деятельности выступает как идеология антигуманизма.  
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Within religious ethics (Christianity, Buddhism, Islam, Jewish) abortion issues have been regarded as obvious 

and the embryo is always considered as a child. This approach has found its reflection in world cultures both in 

Western (Christian) and Eastern (Buddhism and Islam). In the light of demographic problems introduction of “days 

of silence” and principle of information agreement, strict regulation of medical and social prescription for abortion 

is the evidence of the government's attempt to solve demographic problem and protect its not born children. 
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